
Peel en Maas, 17 mei 2023 

Houtstookverbod uit de APV 'want is niet te handhaven' 

VENRAY | Bij de jaarlijkse aanpassing van de Algemene Plaatselijke Verordening (APV) was dit keer 

het verbod op stoken van hout een heikel puntje. Dat was in 2020 ook al het geval. Toen besloot de 

raad unaniem om de overlast van houtstook te beperken door het in de APV op te nemen. Nu wil 

het college die maatregel er weer uit hebben omdat het verbod niet te handhaven valt. D66 had 

daar moeite mee, evenals PvdA en GroenLinks.  

Door Henk Baltussen 

D66-raadslid Annette Pijls stelde dat de raad in 2020 het punt Overlast vuurverbod niet voor niets in 

de APV had opgenomen. "Iedereen was toen van mening dat houtstook voor mensen die daar fysiek 

problemen van ondervinden zeer belastend kan zijn. Er was destijds geen landelijke regelgeving, de 

gemeente kon het zelf lokaal regelen. Het Schone Luchtakkoord, met als doel een schone 

leefomgeving, was hierbij een belangrijk uitgangspunt. Er is feitelijk niets veranderd ten opzichte van 

december 2020, toen het artikel in de APV werd opgenomen." Wel ziet een verontruste Pijls een 

stijgende lijn in het aantal overlastmeldingen door houtstook in Venray. Vanaf september 2020 tot en 

met mei 2021 kreeg de gemeente zestien meldingen over overlast door houtstook, van september 

2021 tot en met mei 2022 waren er dat 39, vanaf september vorig jaar tot en met maart waren er dat 

61. Als vanaf 2024 de nieuwe Omgevingswet wordt ingevoerd, liggen er meer mogelijkheden om de 

houtstook aan te pakken dan nu het geval is, wist ook Pijls. Maar voor D66 is een gezond 

leefomgeving in Venray van groot belang. "Het verwijderen van het artikel uit de APV betekent voor 

D66 een stap terug. En hoe gaat het college om met de meldingen van overlast?" Het pleidooi van de 

coalitiepartij om het houtstookverbod in de APV te laten staan vond geen gehoor bij de andere 

partijen. Wat je niet kunt handhaven, moet je niet in de APV opnemen, was de algeme gedachte.  

Ontmoedigen  

Henk Bisschops (PvdA) ging een stapje verder: "Als we alles uit de APV halen wat niet te handhaven 

is, blijft er weinig over van de APV." Maar hij zag evenals D66 het houtstookverbod toch liever 

opgenomen in de APV, 'omdat we anders helemaal niets hebben'. Dat vond ook Toon Kerkhoff 

(GroenLinks). Lisanne Wisgerhof (Venray Lokaal) vroeg zich af of er manieren zijn te bedenken om 

houtstook te ontmoedigen. Wethouder Daan Janssen gaf aan dat 'de gemeente' na een 

overlastmelding in gesprek kan gaan. "Ook als het artikel uit de APV is gehaald. We kunnen mensen 

daarover advies geven. Op de site van de gemeente staat een stookwijzer en een stookalert. Daar 

kunnen we misschien tot de invoering van de Omgevingswet nog wel schepje bovenop doen. Dat ga 

ik in het college bespreken." UIteindelijk stemde de raad unaniem in met de nieuwe APV. 

 

https://www.peelenmaasvenray.nl/reader/29752/63679/houtstookverbod-uit-de-apv-want-is-niet-te-

handhaven 
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